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                                               Skolebestyrelsen 

Referat  
Data om mødet 

 

Dato: 13. juni 2023 

Kl. 19.00 – 21.30 

Personalerummet. 

Bemærk: tidsrammen er udvidet til kl. 

21.30. 

 

Der serveres en let anretning ved 

mødets begyndelse. 

Mødedeltagere:  

Betina Christensen (Afbud) 

Birgitte Nørgaard 

Katja Jacobsen  

Stina Andersen 

Camilla Jarlholm  

Malene Brønd 

Mia Stensgaard 

Mette Larsen 

Nina Holm Jensen 

Jakob Dalgas  

Karin Villumsen - souschef (referent) 

Nick - suppleant 

 

Elevrepræsentanter: 

Fabian 4C 

Josefine 6A 

 

Afbud: Camilla og Fabian 

 

Pkt. Dagsorden:  Ansvarlig: 

1 Godkendelse af dagsorden og 

opfølgning fra sidste møde 

Godkendt 

2 Nyt fra elevrådet  Der er afholdt et møde.  

 

Punkter der blev drøftet   

- Udskolingens ønske om ændring of 

ordensregel om at måtte forlade 

skolen i frikvarterer.   

- Bedre og flere bord-bænkesæt samt 

et ønske om hængekøjer. 

3 Drøftelse og beslutning om 

ordensregel. 

Skolebestyrelsen drøfter og tager 

beslutning om ordensregel jf. debat 

på sidste møde. 

Ordensregel: Eleverne må ikke forlade 

skolen i løbet af skoledagen. 

Lærerne har udtrykt ønske om 

skolebestyrelsens opbakning til og formidling 

af ordensreglen til forældre og elever.  

 

Et flertal i skolebestyrelsen ønsker at 

opretholde den gældende ordensregel.  

  

4 Skolebestyrelsens fremmøde på 

forældremøder til kommende 

skoleår. 

 

På sidste møde besluttede 

skolebestyrelsen, at bestyrelsen 

deltager ved første forældremøde i 

børnehaveklassen og herudover kun 

ved forældremøder efter ønske fra 

enten skolebestyrelsen eller fra 

årgangens lærere. 

 

Denne beslutning ønskes 

Ved forældremødet i Børnehaveklassen 

deltager en repræsentant fra 

skolebestyrelsen.   

Skolen formidler en dato til bestyrelsen, som 

herefter melder ind hvem der kan deltage. 

 

For skoleåret 23-24 er der ikke knyttet 

skolebestyrelsesmedlemmer (klassevenner) 

til de enkelte årgange.  

Lærerne kontakter skolebestyrelsen hvis de 

ønsker at bestyrelsen skal deltage til det 

møde. Hvorefter bestyrelsen finder en der 

kan deltage. 
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genbekræftet. 

 

Uge 12 – ved åbent hus-arrangementet har 

bestyrelsen besluttet at man vil have en 

”bod” et centralt sted på skolen, hvor 

forældre kan komme og hilse på 

skolebestyrelsen.  

 

Formanden laver en PP der kan anvendes på 

evt. forældremøder. 

5 Årshjul for skolebestyrelsen 

Drøftelse – bilag udsendes 

efterfølgende 

Drøftelse af årshjulet og indhold.  

 

Ønske om gennemgang af alle principper. 

6 Skolebestyrelsens årsberetning. 

Skolebestyrelsen besluttede på sidste 

møde at der skulle udsendes 

årsberetning. Formandskabet ønsker 

en kort drøftelse af, hvad 

årsberetningen skal indeholde. 

Temaer i sommerhilsen: 

Kommende forældremøder, deltagelse i 

forældremøde i Børnehaveklassen og øvrige 

forældremøder efter ønske fra lærere 

og/eller forældre.  

 

Digitale medier/udfordringer, herunder 

skolens princippet om ”Mobilbevist skole”. 

Borup Skole som Grøn Skole. 

 

Hvem er vi? navne på bestyrelsen. 

 

To ansøgninger til forvaltning –  

Garderobe forhold i indskolingen, der er 

truffet afgørelse og forslaget har ikke nydt 

fremme i de kommunale anlægsprioriteringer 

 

Investering i legeplads, der er endnu ikke 

truffet afgørelse i denne sag.  

7 Orientering om dannelse af tre 1. 

klasser 

Herunder økonomi  

Ledelsen orienterede om de kommende 3 

børnehaveklasser samt ansættelser.  

 

8 Datoer for skolebestyrelsesmøder 

kommende skoleår 

Jakob foreslår: 

28. august 

26. september 

26. oktober 

6. december 

22. januar 

5. marts 

10. april 

16. maj 

17. juni 

Tidspunktet skal drøftes:  

Datoerne blev vedtaget med en ændring.  

D. 26/10 er ændret til 24/10. 

 

Mødetidspunkt: 19 -21. 

 

Kort pause hvor eleverne kan forlade mødet 

skal fremgå af dagsordenen. 

9 Meddelelser Alle 

9 Eventuelt 

Herunder punkter til kommende 

møder 

Trivsel: Børn, medarbejdere og 

forældre. 

Ordblindhed/inklusion. Fællesskaber 

(levn fra corona?) 

Lærere og Snap-chat.  

Drøftet.  

 

August – fortsat drøftelse af årshjulet, 

herunder hvilke temaer bestyrelsen ønsker at 

beskæftige sig med i skoleåret 2023-2024. 

 


